
Referat af gårdlaugsmøde 13. april 2011 kl. 18.30-20.00 
 
Til stede: Inger Harborg, Mads Broe, Lone Meier, Anders Graversen og Marianne Jensen 
___________________________________________________________________________________ 
 
Der var ingen punkter til beslutning, men der blev fulgt op på følgende punker:  
 

 Tilbud for beplantning af tagene på cykelskurene 
IH har fået et tilbud fra Vegtech på 124.000 kr. for beplantning af de tre tage på cykelskure. Der 
er fire års garanti på planterne. IH vil indhente endnu et tilbud fra et andet firma, men der var 
generelt en positiv stemning for beplantningen.  

 

 Tilbud for belysning i gården 
IH har endnu ikke kunnet få et tilbud, men har aftalt tid med en elektriker for et tilbud.  

 

 Tilbud fra nye gårdmænd 
LM har endnu ikke modtaget tilbud fra de firmaer, som hun kender, men de er på vej.  
Bjarne Madsen (vicevært i AB RO-AKS) har givet et billigt tilbud (eftersendes senere til 
gårdlauget da jeg har bøvl med min scanner). Bjarne ønsker at blive ansat af gårdlauget, da han 
ikke har sit eget firma. Fordele og ulemper blev drøftet ved denne ansættelsesform.  
MB skrev i e-mail den 14.4.2011 efter samtale med gårdlaugets administrator René M. Elling, at 
det er muligt, at vi som gårdlaug kan ansætte Bjarne. RME har både gode og mindre gode 
erfaringer, en klar og tydelig kontrakt vil være vigtig.  

 

 Tilbud fra Jørgen Hansen (AB Adilsvej/Helgesvej) angående indretning af storskraldsrum 
Inger har ikke fået talt med Jørgen, men det gør hun.   
 


